
 
Referat. 
 
 
Medlemsmøde d. 18 januar 2019 
 
Sanne byder velkommen. 
 
Opfordre til at medlemmerne kommer med gode ideer 
Og forbedringer 
 
Pt. er der 170 betalende medlemmer dog 37 1.mdr. medlem.  
130 betalende medlemmer ½ og 1 årig.  Samme gennemsnit som de tidligere år. 
 
Sanne oplyser at klubben har et ret godt overskud. Hun søger tilbagemeldinger til hvad pengene evt. kan 
bruges til.  
Dog har der været forespørgsel ( fra Henning )  på om vore lokaler er store nok.  
Er det nye lokaler, Klubben skal bruge overskudet til.   
 
Sanne belyser fordele og ulemper om nye lokaler.  
 

1. Nye lokaler andet sted i byen    
2. Flytte i stueetagen i Beboerhuset 
3. Bliver på 3. sal.  
4. Holde de større fester andet sted.  

 
Efter en debat om de 3 muligheder + 4.mulighed blev foreslået. 
 
Afstemning: 
 

1 1stemme 
2 0 stemme 
3 52 stemmer ( hele forsamlingen på nær 3 )  
4 2 stemmer 

 
Dermed vedtages at klubben bliver i eksisterende lokaler.  
 
Hjemmesiden: Henning og Marie vil sætte fokus på at siden bliver opdateret og arbejder på den sammen 
med Claus. 
 
Festudvalget søger flere medlemmer: Knud og Arne Bay og Jonna ( Birthe er suppleant ) 
 Flere vil gerne hjælpe, hvis de bliver spurgt. 
 
Frede spør` til vandreture m. overnatning i det fri – her var positiv stemning. Han laver et opslag. 
 
Ny da klubben ikke skal bruge penge på andre lokaler mv.  
Opsætter bestyrelsen en Ide kasse i baren. Her kan man komme med gode ideer mht. kassebeholdning. 
Klubben kan evt. deltage økonomisk i et arrangement for medlemmerne. ( tidligere bus til landsfest og tilskud 
til tur på Bakken )  
 
Landsfest, pt. er der ingen afklaring. Lone kom med forslag om Fængslet, de har et stort lokale.  
 
Herefter alm. Cafe aften.  
 
 


